

《单词百科:intrauterine是什么意思?intrauterine怎么发音?intrauterine的解释和用法》

英语单词intrauterine是什么意思?intrauterine怎么读?intrauterine怎么发音?简答网为您整理了intrauterine的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看一看吧！



intrauterine怎么读

intrauterine的读音:[ntr ju:t ra n]

intrauterine的意思

1、adj.子宫内的;

intrauterine的相关词组

1、intrauterine ring [医]避孕环;

- 2、intrauterine device 宫内避孕器 (略作IUD) ;
- 3、intrauterine growth retardation 宫内发育迟缓;
- 4、intrauterine death [法] 子宫内死亡;

intrauterine的双语例句

- 1、All types of assisted reproduction were associated with increased risk, particularly intrauterine insemination or artificial insemination.

所有的通过外力生育的情况都可能增加流产的危险, 尤其是子宫内受精或人工受精.

- 2、The main pulmonary arteries are derived from the sixth aortic arch during intrauterine development.

肺主动脉是在胎儿时期时由第六对主动脉弓衍生而来.

- 3、Objective : To study the intrauterine fetal anoxia of the inner liver cholestasis patient (ICP) during pregnancy.

目的: 探讨妊娠肝内胆汁淤积症 (ICP) 胎儿宫内缺氧的指标.

- 4、Objective To study hysteroscopy on treatment of infertility caused by intrauterine adhesions.

摘要目的探讨宫腔镜治疗宫腔粘连并发不孕的疗效.

- 5、Hysteroscopy can also be used to diagnose intrauterine adhesions.

宫腔镜也能诊断宫腔粘连.

- 6、Objective : To investigate sonographic features of intrauterine adhesions.

目的: 评价子宫腔粘连的声像学特征.

- 7、Intrauterine adhesions (scar tissue) can form between the inner walls of the uterus.

宫腔前后壁内膜形成粘连 (疤痕组织).

- 8、Purpose To observe the clinic curative effect of intrauterine fetal blood transfusion to neonatal hemolytic disease.

目的:观察宫内胎儿输血治疗新生儿溶血病的临床效果.

9、 P : An intrauterine device, but I'm told the pill is more effective than other contraceptives.

放过避孕环,但我听说口服避孕药比其它方法更有效.

10、 The identification an intrauterine pregnancy effectively excludes the possibility of an ectopic in almost all cases.

确定宫内妊娠可有效地除外宫外孕的可能.

11、 To establish the animal model of unilateral ureteral obstructive hydronephrosis by intrauterine surgery in fetal lamb.

建立胎羊单侧输尿管梗阻性肾积水的动物模型,并探讨其宫内手术的方法.

12、 Intrauterine wall, jewels set into flowers Jia Hui, glamorous.

宫内墙上,珠宝镶成繁花佳卉,光彩照人.

13、 B. Transvaginal ultrasound is most useful for identifying intrauterine gestation.

经阴道超声诊断对于辨别宫内及宫外妊娠是最有效的方法.

14、 No sonographic evidence of intrauterine pregnancy.

从声纳图,没有证据显示子宫怀孕.

15、 Objective To sum up experience in diagnosis and management of angular intrauterine pregnancy (AIP).

目的探讨子宫 角部 妊娠的诊疗经验.

16、 Answer: Of course you can. Because the intrauterine contraceptive ring area is very small, can't affect.

答: 可以, 因为避孕环面积很小, 不会影响.

17、 It is currently approved for the medical termination of intrauterine pregnancy through 49 days of pregnancy.

目前,该药批准用于药物中止妊娠49天宫内孕.

18、Conclusion Perinatal UU infection, especially intrauterine infection is related to pregnant abnormalities.

结论围产期UU感染 尤其是UU的宫内感染与多种不良妊娠结局的发生有关.

以上是简答网为您整理的intrauterine怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。
查看更多关于intrauterine的用法、intrauterine的释义、intrauterine的相关详情请点击：
<https://dict.jiandongshicai.cn/intrauterine>

